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ZAPISNIK 
s 10. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
21.02.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV Hlojkica; Nikola Muvrin, 
direktor TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 
sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet ; Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 
obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka 
za proračun i financije;Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica, Dragan 
Abramović, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Delnica, Indira Rački Joskić, 
ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice. 
 
 
Odsutni: Katarina Mihelčić, dogradonačelnica Grada Delnica; Dario Medvedec, direktor 
GSC-a. 
 
 
IVICA KNEŽEVIĆ 
 

- s obzirom na to da još uvijek traje energetska kriza ja bih molio zadnju informaciju 
kakvo je stanje i što se može očekivati u smislu popravka tog stanja. Od jednog 
stanovnika iz Podgore dobio sam informaciju da se tamo već danima ništa ne događa, 
da nema nikoga od radnika HEP-a, što ukazuje na činjenicu da ne mogu niti očekivati 
da će struju dobiti u neko primjereno vrijeme i s obzirom na to da su staračka 
domaćinstva, većina njih nema automobile pa mole za minimalnu pomoć, barem da im 
se dostavi malo goriva.  

 
 
GORDANA PISKAČ 
 

- svi imaju struju, Marija Trošt je još uvijek na agregatu, s time da se očekuje najkasnije 
tijekom sutrašnjeg dana da će biti spojeni na mrežu (razvući će se kabel od 
trafostanice iznad Potoka do Marija Trošta). Bez struje su još Kalić, Podgora, Požar i 
Kočičin. Smatram da bi njima trebala ići još jedna pošiljka goriva. 
 



- što se tiče popisa vezano za elementarnu nepogodu jučer je bio zadnji dan za prijavu 
šteta. Od strane Jedinstvenog upravnog odjela dosta ljudi se uključilo u aktivnosti 
vezane za elementarnu nepogodu. Istaknula bih da Tibor Briški odrađuje sve vezanu 
uz prijavu šteta te ništa drugo ne stiže, pošto se jako puno ljudi javilo za prijavu štete. 

- izvješće o radu: napravljena je odluka o izmjeni i dopuni UPU-Kendar; prethodna 
rasprava za Velike i Male Polane te Lučice je danas u 12,00 sati; priprema se 
dokumentacija za poslovnu zonu  Kendar u svrhu rješavanja imovinsko-pravnih 
odnosa; prikuplja se sva dokumentacija koja je potrebna D.U.U.D.I.-u da bi oni mogli 
donijeti odluku za darovanje zemljišta. Predlažem da prilikom rješavanja Kendar-a 
paralelno rješavamo i V2. 
 

- nadalje, suradnja i pomoć pri procjeni šteta, vrše se aktivnosti vezane uz povrat 
agregata, u računovodstvu se aktivno radi popis imovine Grada; u dogovoru smo s 
projektantskom kućom oko izrade projekta pristupnih stepenica za stambeni objekt u 
Lučicama (napravljen je prijedlog tog projekta) kao i oko izrade projekta za 
nadstrešnice u Dedinu. 

 
- Županijska uprava za ceste obaviještena je o sastanku koji je održan s predstavnicima 

HŽ-a vezano za spuštanje nivelete ceste – tunel u Grabnju. 
 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ  
 

- po planu i programu za ovaj tjedan odradili smo sve planirano. 
 

- napravio sam Izvješće o intervencijama uzrokovanim elementarnom nepogodom (bilo 
je sveukupno 36 intervencija). 

 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
 

- što se tiče inspekcije rada i sanitarne inspekcije mogu reći da je u utorak došao 
inspektor zaštite na radu tako da smo riješili pitanje vezano uz zaštitu radijatora u 
dnevnom boravku djece (to će riješiti TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o), a na pod smo već 
stavili zaštitu od proklizavanja. Sanitarna inspekcija je utvrdila da nema nikakvih 
zapreka za izdavanje dozvole. 

 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- vezano za Skupštinu TZ Grada Delnica javilo se Ministarstvo turizma, Kvarner nije 
dao nikakav konkretan odgovor. Sad raspolažemo informacijom da su neke TZ vadile 
podatke za nove Skupštine po statistici iz 2013. godine dok je bilo rečeno da to treba 
učiniti po 2012. godini. Dobili smo od Porezne uprave izvještaje za 2012. godinu dok 
2013. godinu imamo samo u obliku izvoda. Podatke iz godine 2012. smo finalizirali, 
imamo sve. Prvih 13 koji imaju više od 2,5 % udjela u financijama jesu: INA 
industrija nafte (2), Ingro (2), Autotrans (1), Risnjak-Delnice (1), Konzum d.d. (1), 
Jadranka Cindrić (1), Pojer-Ivančić-Tomac-Jakupak (1), Petrol d.o.o. (1), Štimčev vrh 
d.o.o. Petehovac (1). Ostalih 137 su mali koje smo razvrstali u grupe čime smo dobili 
postotke. Prva skupina su ugostitelji koji imaju 11 % prihoda u ukupnoj masi novaca. 



Ispalo je da su tu još Pansion Lovački dom i Hotel Mance. Druga skupina su razne 
usluge (pošta, kladionice, frizeri…) to su tri osobe – Hrvatska pošta d.d., Juranić 
Suzana i Rački Adriana Brod na Kupi. Skupina ostalih djelatnosti (D.E.L.N.I., Grawe 
osiguranje, Unica osiguranje, Savić, Mihelčić) a najjači je Radio Gorski kotar (1). I u 
iznajmljivačima poredak je posve drugačiji tako da je prvi Imširović Mehmed iz 
Crnog Luga s jednim predstavnikom. Kad se sve zbroji ispalo je da se opet došlo do 
22 člana Skupštine. Poredak uplatitelja za 2013. godinu se izrađuje te ćemo i njega 
prezentirati. Ako se ide u mijenjanje Statuta radi smanjenja broja tada bi skupine od 
1,2 i 3 izbrisali, s druge strane 150 subjekata je veliki broj i imaju pravo sudjelovati u 
radu Skupštine. Pozivam gradonačelnika na sastanak kako bi se dogovorili načini i 
mogućnosti kako sastaviti Skupštinu. Ivica Knežević – neprihvatljivo je toliko ljudi – 
2, 3 ili 5 predstavnika istog resursa to nema smisla. Intencija je vidjeti u okviru 
zakonskih limita kako smanjiti statusne uvjete da se dobije maksimalno manji broj 
članova Skupštine. Tijelo od 22 osobe apsolutno je neefikasno, inertno i ne pridonosi 
ničemu i vrlo ih je teško skupiti. Devet, najviše deset ljudi je sasvim dovoljno da 
mogu razgovarati i pridonijeti razvoju turizma Grada Delnica. Irena Vučenik Šostik – 
pitali smo pročelnicu za turističke zajednice vezano uz našu želju i ona je rekla da će 
se dosta vremena izgubiti s obzirom na proceduru mijenjanja statuta, a da se isto to 
može i kad se formira novo tijelo. Ivica Knežević - Koja je procedura imenovanja 
člana Nadzornog odbora? Da li to radi Županija bez pitanja ili se ipak mora s nekim 
konzultirati? Irena Vučenik Šostik – imam informaciju da oni to rade sami. No,  tek 
kad je došla odluka shvatili smo da su razgovarali na tu temu ali samo ispitujući 
podatke o poduzetnicima i nismo zapravo shvatili o čemu razgovaramo. Nadzorni 
odbor je jako bitan za suradnju i pomoć da se sve riješi jer novaca nema a mora se 
raditi. Ivica Knežević – članovi NO materijalno i kazneno odgovaraju za sve svoje 
postupke u Nadzornom odboru što je i te kako bitno. Onaj tko preuzima odgovornost 
mora biti kompetentan i stručan za sve što tamo mora raditi. 
 

- javni pozivi HTZ su otvoreni. 
 

- zatražen je dodatni ID broj za statističku obradu pri Državnom zavodu za statistiku (to 
su iznajmljivači s više od 10 postelja). 

 
- katalog smještaja i atrakcija – radi se na sistematizaciji nedostajućih podataka, 

dopunjuje se slikama tekstovima te se radi prilagodba. Sve je u završnoj fazi prije 
tiska. 

 
- dobiven je upit Dječjeg vrtića iz Vodnjana – 50 osoba dolazi u ožujku na jednodnevni 

izlet. 
 

- napravljena je izrada i izračun IP obrazaca za autorske honorare. 
 

- traženje stručnog mišljenja za logotip Kvarnera je dostavljeno. 
 

- kalendar događanja se usuglašava. 
 

- radi se na obradi ino-tržišta – završava se Austrija. 
 

- priprema se sajam u Amsterdamu s TZ Kvarner. 
 



- suradnja vezano za ARTUR – popunjen je obrazac i poslan GSC-u. 
 

- snowboard klub Gorski kotar tražio je promocijsku najavu vezanu za prvi snowboard 
night. 

 
- obavili smo razgovore s dva kandidata za mjesto pripravnika volontera. Jučer je bio 

zadnji dan natječaja. 
 

- počelo se raditi na mobilnoj aplikaciji Gorski kotar bike. 
 
 
TD RISNJAK d.o.o. - NIKOLA MUVRIN 
 

- zajedno s dogradonačelnicom Katarinom Mihelčić napravili smo plan događanja u 
Radničkom domu. 
 

- radovi na Radničkom domu trebali bi biti gotovi krajem sljedećeg tjedna. 
 

- disko-klub ispražnjen je od inventara po sudskoj odluci. Gospodin koji je zainteresiran 
za najam prostora diska dao je svoje ideje i predložio da bi Grad kupio materijal a 
samo uređenje bi obavio on. No, to je tema o kojoj treba odlučiti. 

 
- dimnjačarska služba – svi papiri koje smo pripremili su na Županijskom sudu u Rijeci. 

Koncept koji primjenjuje Grad Križevci je dobar i trenutno se surađuje s njima kako bi 
se njihove ideje preslikale ovdje. Potrebno je razraditi financijski plan da se vidi 
koliko dimnjačara nam treba. Ivica Knežević - na prošlom kolegiju tražio sam da 
danas definitivno dostavite formalno pravne okvire koje su ovlasti koncesionara, koje 
su dužnosti korisnika. Za pola sata želim dobiti taj podatak. Gordana Piskač - Grad 
ima Odluku o dimnjačarskoj službi temeljem koje je i raspisana koncesija te istu ne 
treba prepisivati od nikoga.  

 
- groblje u Crnom Lugu – jučer smo porezali grane koje prijete urušavanjem na groblje, 

tako da je opasnost za sada riješena. 
 

- u razgovoru s Upravom za kazneno pravo i probaciju sektor Rijeka poslali su nam 
dopis vezan uz sklapanje ugovora za izvršavanje rada za opće dobro. Surađivali bi s 
nama na način da bi kažnjenici s područja Grada Delnica svoju kaznu odrađivali u 
okviru rada za opće dobro, te smo mišljenja da bi to trebali prihvatiti. 

 
- dobili smo dopis od Hrvatske turističke zajednice za kandidiranje projekata turističkih 

inicijativa. Javili bi se na ovaj natječaj jer nam to predstavlja mogućnost nabave klupa, 
šatora i ostalih potrepština koje bi nam dobro došle prilikom raznih manifestacija. 
Irena Vučenik Šostik - Hortikulturno uređenje Grada u suradnji s Komunalnim 
društvom je također program koji ćemo kandidirati, a radi se o potpori turističkim 
zajednicama na turistički nerazvijenim područjima (dobivanje sredstava za uređenje 
parkova, cvjetnjaka itd.). 

 
- zahvaljujem se Gradu na dobivenim sredstvima za sjeckalicu koja bi trebala doći u 

ponedjeljak. 



- drva koja ne mogu ići u sjeckalicu narezali bi i dali potrebitima, pa ćemo u vezi s time 
tražiti spisak ljudi tako da drva za ogrjev dobiju oni kojima je to najpotrebnije 

 
 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- komunalni odjel radio je na naknadama za nezakonito izgrađene zgrade, ažuriranje 
evidencije i izrada potvrda o  plaćenim naknadama. 
 

- izrada nekoliko rješenja o komunalnom doprinosu, krenulo se u popis imovine, s 
Patricijom Pleše Medić sam sređivala kartice konta4 i upisane su u računovodstvu u 
programe, a u tijeku je i sređivanje kartice konta7. Ostalo nam je još upisati zemljište. 

 
- na terenu je od popisa inventara napravljeno: MO Crni Lug (mrtvačnica i javna 

rasvjeta – vezano uz dopremu goriva i agregata), popisan je inventar u zgradi Gradske 
uprave. 

 
- izrađen je plan rada Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet za 2014. godinu koji je proslijeđen pročelnici Gordani Piskač. 
 

- imali smo dogovor sa „Kraljević hotelima“ – dogovarali smo o njihovim zahtjevima 
za gradnju i način realizacije dozvole za gradnju sa Službom za prostorno uređenje. 
Prepreke za prijavu dogradnje na europska sredstva ne postoje. 

 
- obilazili smo teren s predstavnicima HEP-a vezano za elektrifikaciju Marija Trošt. 

Dogovorili smo se da će se kabel pustiti po terenu a kasnije će se ukopati na 
propisanih 80 cm. 

 
- ove godine izdano je 110 novih rješenja za komunalnu naknadu što je rezultat ili 

pregleda terena ili rješenja o nezakonito izgrađenim zgradama s kojima usklađujemo 
komunalnu naknadu. 

 
- radilo se na popisu šteta, procjena šteta od elementarne nepogode (javna rasvjeta, 

javne površine i nerazvrstane ceste) predana je Povjerenstvu za procjenu šteta od 
elementarnih nepogoda – tu smo procjenu sami napravili po našim cijenama koje 
imamo s tim pravnim subjektima s kojima smo sklopili ugovore o održavanju. 

 
- radi se priprema materijala za Gradsko vijeće. 

 
- radi se na pribavljanju posebnih uvjeta i traženju građevinske dozvole za poslovnu 

zonu K3 u  Lučicama. Procjenjujemo da bi u prvoj polovici trećeg mjeseca trebali 
dobiti građevinsku dozvolu. 

 
 
Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- tjedni plan rada prati realizacija. 
 



- slikovnice još nisu otišle na Kantridu jer mi je naša matična služba Gradska knjižnica 
Rijeka dala informaciju da nije bio veliki broj knjižnica koje su to učinile pa ćemo se 
objediniti i zajedno odnijeti. 

 
- što se ekipiranosti tiče jedna djelatnica je na godišnjem odmoru, jedna na bolovanju a 

dvije rade. 
 

- što se tiče Upitnika o fiskalnoj odgovornosti jako je dobro da ste poslali dopis kao 
podsjetnik, jer sam ga ja ispunila na bivšem radnom mjestu, pa znam da nemam sada 
obavezu njegovoga ispunjavanja kao ravnatelj knjižnice od 01.01.2014., no moram 
podsjetiti i požuriti da se Upitnik o fiskalnoj odgovornosti za 2013. godinu za 
Knjižnicu ispuni u roku. 

 
 
ĐULIO JUSUFI 
 

- aktivnosti za protekli tjedan bile su usmjerene na popis imovine i godišnji obračun, te 
također radimo na usporedbi bivšeg Zakona o brdsko-planinskim područjima odnosno 
prijedloga novog Zakona o regionalnom razvoju, tako da ćemo to sljedeći tjedan 
završiti. 

 
 
TOMISLAV MRLE 
 

- sve aktivnosti bile su usmjerene na sjednicu Gradskog vijeća, rađeni su dopisi, 
kontakti s određenim tijelom s obzirom na prijedlog odluka, kontaktiran je 
Konzervatorski odjel da se pripremi odluka za Damski most, upućen je dopis 
načelniku PP Delnice vezano za izradu odluke za formiranje Vijeća za prevenciju 
kriminaliteta. 

- pripremljen je radni materijal novog Statuta za Narodnu knjižnicu i čitaonicu Delnice. 
 
 
IVICA KNEŽEVIĆ 
 

- što se tiče ovih imovinsko-pravnih stvari postoji ono što je prioritetno i hitnije. Na tu 
temu smo jučer razgovarali s odvjetnicima, a vezano za povrat imovine nasljednicima 
obitelji Bolf, Korunić,itd. U Inspektoratu graditeljstva u Rijeci dogovoren je odmak 
roka za predaju tog zemljišta slobodnog od osoba i stvari nasljednicima. Na 
jučerašnjem sastanku je bila i ravnateljica Osnovne škole Brod na Kupi, taj povrat 
implicira mnoge probleme i ja molim da se koordinira hitan sastanak na tu temu s 
nadležnim Upravnim odjelom u Županiji i u Ministarstvu socijalne politike i mladih 
zbog sljedećeg: nije upitna formalno-pravna obveza Grada kao zadnjeg upisanog 
vlasnika na tom zemljištu da to vrati čisto od osoba i stvari nego izmještanjem tih ljudi 
postoji realna opasnost da će osnovna škola ostati bez dvadesetak djece, a samim time 
će biti dovedena u pitanje i opstojnost osnovne škole u Brodu na Kupi. A ako se oni ne 
diraju, blokira se perspektiva razvoja kraja uz Kupu, mjesta Brod na Kupi i ostalih 
mjesta, jer je prostorno-planskom dokumentacijom to područje definirano kao 
ugostiteljsko-turističko-građevinska zona. U svakom slučaju to je problem koji se tiče 
Grada, Upravnog odjela za obrazovanje kao osnivača osnovne škole a isto tako 



Ministarstva socijalne politike, i treba ga riješiti. Gordana Piskač – područje u Gustom 
Lazu nije turistička zona nego klasično građevinsko područje. 

 
  
 
 
 
 

Sjednica je završila u 9,20.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:      Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić     Ivica Knežević, dipl. iur. 


